
VERSLAG  BESTUURSVERGADERING Wederzijds d.d. 09-12-2020  

Aanwezig: Wil van Dijk, Riet van Mourik, Wout Zinkstok, Sturla Spans (notulist), Jet van Bennekom 

1. De agenda wordt nader vastgesteld 

2. Verslag van 6 november 2020 wordt met enkele wijzigingen goedgekeurd  

3. Mededelingen: 

Wout: de veranderingen in verband met de rekening bij de Triodosbank zijn nog niet geheel 

rond. Met Wil gaat hij kijken hoe de laatste hobbels kunnen worden genomen. De 

wijzigingen bij de KvK zijn inmiddels rond. 

Wil heeft op 23 november contact gehad met twee vertegenwoordigers van de stichting 

Tröst met betrekking tot rouwverwerking. Wanneer er weer maandborrels kunnen 

plaatsvinden kan iemand van Tröst iets over deze stichting gaan vertellen. Ook zou dit in de 

vorm van een lezing kunnen. Ook in het kader van Dialoog kan er een discussie gehouden 

worden over dit onderwerp. 

4. Evaluatie ‘Schriftelijke’ jaarvergadering 2020/Commentaar op ‘Taakverdeling binnen het 

bestuur’ 

De uitkomst van de schriftelijke jaarvergadering is uiteindelijk positief te noemen. Buiten de 

leden van het bestuur hebben zo’n tiental leden ingestemd met alle voorstellen. Hiermede 

zijn ook het financieel verslag en de begroting goedgekeurd. Er is geen stem tegen 

ingediend. 

Er zijn een paar vragen ter verduidelijking naar voren gebracht over de financiën door een 

tweetal leden. Wout heeft deze leden persoonlijk nog een toelichting verstrekt.  

Er zijn vragen gesteld over de precieze invulling van de taakverdeling binnen het bestuur. 

Naar aanleiding hiervan heeft Jet een gecorrigeerde versie opgesteld.  

De bedoeling is borrels te blijven organiseren, maar geen ‘Heldenborrels’. 

Bij de taakverdeling wordt bij ‘taak van de voorzitter’ het woord ‘toezicht’ geschrapt. 

5. Wederzijds in tijden van Corona m.b.t. activiteiten, groepen en apps 

Wout vertelt dat er in Tuinwijk koffie-uurtjes worden gehouden in erg kleine groepjes. Deze 

blijken een succes te zijn. Er is hiervoor ook een rooster opgezet. 

Jet neemt hierover contact op met buurtcontactpersonen. Het is belangrijk dat er foto’ s 

worden gemaakt voor de nieuwsbrief.  

De wandel- en fietsgroepen functioneren goed! 

6. Clustercoördinatoren 

Er wordt nog een inventarisatie gemaakt worden wie als clustercontactpersonen 

blijven/gaan fungeren voor de verschillende activiteiten. Voor ICT en telecommunicatie 

blijven Ans Groener en Nelleke beschikbaar. Voor klussen/vaardigheden is Gerrit Jan 

Roelvink beschikbaar en voor vervoer Cor van der Veer en Piet Versteeg, Voor ‘steunpunt’ 

WMO Hanneke Lommen en Rien Hamers. Voor overige activiteiten zal worden gekeken wie 

daarvoor belangstelling hebben. Wil en Riet zullen dit verder gaan oppakken. 



7. Voortgang PR/Website 

Het contract met Stuurlui is met ingang van 1 februari 2021 opgezegd. Een nieuwe versie van 

de website wordt door At voorbereid in overleg met Wout en Ans. 

Wil vertelt dat niet iedereen heeft gereageerd op haar vraag of mensen bezwaar hebben dat 

een afbeelding van hen in de flyer terechtkomt. Wil stelt een termijn waarbinnen zal moeten 

zijn gereageerd. 

Er zijn geen punten voor de rondvraag en de volgende vergadering zal plaatsvinden op 

woensdag 13 januari om 14.00 uur. 

Actiepunten:  

1. Anbi-status (WZ) 

2. Boot ‘de Blauwe Bever’ 

3. Wil gaat verder met de flyer 

 


